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EANDORRA LA VELLAAREUNIÓ AMB ELS CONSELLERS DEL PARTIT SOCIALDEMÒCRATA

El Sindicat de Treballadors del
Comú d’Andorra la Vella (Sitca)
va explicar ahir que està prepa-
rant una proposta per aconseguir
crear la figura del representant
sindical alliberat de les seves fun-
cions al comú. Segons va exposar
el president del Sitca, Cristian
Asensio, es tracta de poder equi-
parar-se als països veïns. “Pen-
sem que pot ser molt positiu”, va
indicar Asensio, que hi va afegir
que “cada vegada el volum de tre-
ball al sindicat és més elevat, a
part has de realitzar les teves tas-
ques com a treballador del co-
mú”. És per això que creuen que
en una plantilla de 500 persones,
“un o dos treballadors alliberats
són necessaris”, i a més podrien
donar suport al departament de
recursos humans.

El president del Sitca va donar
a conèixer la proposta durant una
roda de premsa conjunta amb els
consellers del PS del comú de la
capital, Marc Cornella i Josep Vi-
la, després d’haver mantingut
una reunió amb ells per tractar
els diferents temes que preocu-
pen els treballadors de l’adminis-
tració local. En aquest sentit,
Marc Cornella va valorar positi-
vament la iniciativa. Asensio va
manifestar que encara no s’ha fet
arribar cap proposta concreta a la
majoria, si bé el tema s’ha posat
sobre la taula i s’ha mostrat dis-
posada a parlar-ne. “No ens han
dit: ‘No hi estem interessats’, però
tampoc ens han tallat les ales. Si-
nó que ens han comentat que
quan ho tinguem es pot nego-
ciar”, va detallar el representant
sindical, que, no obstant això,
considera que “és difícil” aconse-
guir crear aquesta figura perquè
“penso que el país no està gaire
preparat per tirar endavant una
mesura d’aquestes”.

DUES OPCIONS
Des del sindicat es va reconèixer
que malgrat que la proposta que
s’està enllestint és la de poder
comptar amb un o dos treballa-
dors alliberats de les seves fun-
cions, també hi ha una altra alter-

nativa. Tenint en compte que hi
ha 13 persones dins la junta, ca-
dascuna amb 100 hores laborals
(1.300 hores anuals en total) per
dedicar-se a tasques sindicals,
també es preveu la possibilitat de
reorganitzar aquestes hores i do-
nar més protagonisme a una sola
persona. Així, “una persona tin-
dria 900 hores l’any per treballar
pel sindicat i la resta de represen-
tants en tindrien moltes menys”,
va comentar Asensio.

D’altra banda, i pel que fa a la
primera reunió mantinguda amb
els consellers del PS, tant el presi-
dent del Sitca com Cornella van
destacar que havia estat molt po-
sitiva, i van expressar la voluntat
de mantenir les trobades de for-
ma periòdica al llarg de l’any, de
la mateixa manera que es fa amb

els integrants de la majoria. “Es-
tem convençut que el sindicat és
un interlocutor molt vàlid per
tractar temes de l’administració

pública comunal”, va expressar
Cornella, que hi va afegir que
“se’ls ha de donar veu perquè tre-
ballen en temes interessants”.
Asensio, de la seva banda, va in-
dicar que si els consellers de DA
els demanen de fer una reunió,
també estan disposats a fer-la.

Pel que fa a la resta de qües-
tions tractades, es va expressar la
necessitat de millorar el clima la-
boral en algunes àrees del comú i
l’acord de les dues parts que els
treballadors comunals han de ser
presents en les negociacions per
a la llei de la funció pública. Des
del PS es va destacar també el fet
que el sindicat pugui participar
en els processos de selecció de
personal, i es van remarcar les
tasques fetes en prevenció i segu-
retat en el treball.

MERITXELL PRAT
Andorra la Vella

El Sitca demana un o dos empleats
alliberats per a les tasques sindicals
Asensio considera que cal equiparar-se als països veïns i que és una mesura necessària per l’alt volum de
feina de l’organitzacióSS’ha comentat la proposta amb la majoria, que ha expressat que “es pot negociar”
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Tot i que la majoria es va mos-
trar disposada a parlar de la me-
sura, Asensio creu que el país
encara no està preparat per in-
troduir l’alliberament de feina.

DIFICULTATS

ES CREU QUE COSTARÀ
INTRODUIR LA MESURA

La voluntat del sindicat i del PS
és mantenir reunions periòdi-
ques durant l’any. El Sitca tam-
poc descarta les trobades amb
els consellers de DA.

TROBADES

ESTABLIR REUNIONS
PERIÒDIQUES AMB EL PS
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